
Da bo tudi jutri življenje...
Odpravljanje škodljivih vplivov na okolje in

varovanje okolja sta prav gotovo prednostna
naloga vsakega posameznika, sleherne or-
ganizacije oziroma skupnosti in družbe kot
celote.

To velja tudi za vse nas, kiživimo in delamo
na območju Ijubljanskih občin. Pri uresniče-
vanju te naloge gre po eni strani ua čisto drob-
ne, vsakdanje stvari, ko brezbrižno odvržemo
na ulici ali zelenici papir, cigaretni ogorek, pa
tudi, ko načrtujemo nove gospodarske, ener-
getske, komunalne in druge naložbe.

Zavest o pomembnosti zdravega in či-
stega okolja je vedno bolj prisotna med nami
— prebivalci Ljubljane. Ni nam vseeno, kak-
šen zrak vdihavamo, kakšno vodo pijemo, ni
nam vseeno, da Ljubljana ni več čista Ljublja-
na. Še posebej nam ni vseeno, v kakšnem
okolju bodo živeli in ustvarjali naši mladi in
bodoči rodov(.

Na vsa ta vprašanja in probleme so občani
Ijubljanskih občin opozorili v razpravah pri
oblikovanju in sprejemanju dolgoročnega
plana razvoja občin in mesta Ljubljane do leta
2000 in sprejemanju planskih dokumentov za
obdobje 1986—1990. Zavest in zahteve de-
lovnih Ijudi in občanov po čim hitrejšem in
učinkovitem odpravljanju škodljivih vplivov na
okolje in njegovo varovanje so prispevale k
temu, da smo v srednjeročnem razvojnem
načrtu predvideli za naložbe ekološkega po-
mena tudi delež samoprispevka občanov in to
za realizacijo tistih objektov, ki so življenj-
skega pomena za sedanji in bodoči družbeni
in gospodarski razvoj Ijubljanskih občin.

Ce bi namreč izpustili možnost razrešitve
teh problemov s samoprispevkom, bi naloge
spričo vse težjega gospodarskega in s tem
materialnega položaja investitorjev sicerure-

sničili, toda mnogo kasneje —morda šele do
leta 2000.

Pred nami je javna razprava v krajevnih
skupnostih in organizacijah združenega dela,
kjer bomo občani in delovni Ijudje lahko pove-
dali svoje mnenje, kaj mislimo o predlogu, da
za uresničevanje tako pomembnih nalog na-
daljujemo s samoprispevkom, pa tudi pove-
dali mnenje o predloženem programu.

V Socialistični zvezi občin in mesta Ljubljane
smo prepričani, da se bsote odzvali vabilu na
javno razpravo, v njej ustvarjalno sodelovali in
tako po svojih močeh prispevali k oblikovanju
dokončnega programa investicij, kot tudi k
pozitivni opredelitvi na samem referendumu
—zato, »da bo tudijutriživljenje«. To globoko
prepričanje izražam predvsem zato, ker smo
Ljubljančani že večkrat doslej, tudi ob treh
dosedanjih samoprispevkih dokazali, da smo
pripravljeni in sposobni življenjske interese
reševati solidarno, s pomočjo vseh nas.

Sredstva, ki smo jih delovni Ijudje in občani
v Ljubljani prispevali v dosedanjih treh samo-
prispevkih, so koristno naložena. V šolah,
vrtcih, domovih za ostarele terzdravstvenih in
kulturnih ustanovah, ki smojih zgradili, poteka
življenje in delo, ki smo ga veseli in ki Ljub-
Ijano uvršča med mesta z relativno zelo dobro
razvitim družbenim standardom.

Ko vabimo občane k razpravi in k pozitivni
odločitvi, da del ekoloških in razvojnih vpra-
šanj razrešimo s samoprispevkom, pa s tem
nikakor ne odvezujemo vseh nosilcev raz-
voja v petih Ijubljanskih občinah njihove od-
govomosti za odpravljanje škodljivih vplivov
in varovanje okolja.
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